
Title (en)
WARP KNITTING TOOL BAR

Title (de)
WIRKWERKZEUGBARRE

Title (fr)
BARRE D'OUTILS DE TRICOTAGE MAILLES JETEES

Publication
EP 4067546 A1 20221005 (DE)

Application
EP 21166460 A 20210331

Priority
EP 21166460 A 20210331

Abstract (en)
[origin: CN115142186A] The invention relates to a knitting tool bar (1), comprising: a main body (2) having a longitudinal direction (3); the invention
relates to a knitting machine (1) comprising a main body (2) having a longitudinal direction (3), and a knitting tool receptacle fixed to a contact
surface (5) of the main body (2), the knitting tool receptacle having a plurality of segments separated from one another, the contact surface (5)
having, for each segment, a transverse profile (6) running transversely to the longitudinal direction (3), and each segment having a mating transverse
profile cooperating with the transverse profile. It is expected that high productivity can be achieved with a warp knitting machine having such a
knitting tool bar. For this purpose, a longitudinal profile (8) extending in the longitudinal direction (3) is provided in the contact surface (5), and at
least one section has a mating longitudinal profile which interacts with the longitudinal profile (8).

Abstract (de)
Es wird eine Wirkwerkzeugbarre (1) angegeben mit einem Korpus (2), der eine Längsrichtung (3) aufweist, und einer an einer Anlagefläche (5)
des Korpus (2) befestigten Wirkwerkzeugaufnahme, die mehrere voneinander getrennte Segmente aufweist, wobei die Anlagefläche (5) für jedes
Segment eine quer zur Längsrichtung (3) verlaufende Querausformung (6) aufweist und jedes Segment eine zu der Querausformung passende
Gegenquerausformung aufweist.Man möchte mit einer Kettenwirkmaschine, die eine derartige Wirkwerkzeugbarre aufweist, eine hohe Produktivität
erreichen können.Hierzu ist vorgesehen, dass in der Anlagefläche (5) eine in Längsrichtung (3) verlaufende Längsausformung (8) vorgesehen ist,
wobei mindestens ein Segment eine mit der Längsausformung (8) zusammenwirkende Gegenlängsausformung aufweist.
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